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Eriävä mielipide 

Mielestämme kaavoitussuunnitelmaa olisi pitänyt muuƩaa niin, eƩä 
RykmenƟnpuiston keskiosan yleissuunnitelman sijaan päivitetään 
RykmenƟnpuiston osayleiskaava kaavoiƩamaƩomilta alueilta.  

Yleissuunnitelma on kaavoitusta ohjaava viitesuunnitelma ja se on yksi 
mahdollinen tulevaisuudenkuva. Se on kerran nähtävillä, jolloin kuntalaiset 
voivat esiƩää siitä näkemyksensä. Osayleiskaava käy läpi normaalin 
kaavoitusprosessin, jolloin kuntalaisilla on mahdollisuus kommentoida sitä 
useammassakin vaiheessa. Osayleiskaavan päiviƩäminen on toki hitaampi 
prosessi, muƩa tässä tapauksessa se olisi antanut lisäaikaa pohƟa asukkaille 
tärkeitä asioita tulevaisuuden Tuusulassa.  

RykmenƟnpuiston maankäytön perusratkaisu on vuoden 2008 ideakilpailusta. 
RykmenƟnpuiston osayleiskaava hyväksyƫin 2012 ja se tuli voimaan valitusten 
käsiƩelyn jälkeen 2014 muuten, paitsi lentomelualueen osalta.  

Kaavan hyväksymisen jälkeen Ɵlanne on muuƩunut. Tuusulan toivoƩu kasvu ja 
rakentaminen on lähtenyt liikkeelle. Nyt pitää mieƫä, mikä saa ihmiset 
muuƩamaan Tuusulaan ja pysymään täällä. Hyrylässä se ei ole julkinen liikenne 
eikä kaƩava kaupallinen palvelutarjonta. Se voi kuitenkin olla hyvät 
peruspalvelut terveysturvallisissa Ɵloissa, lähellä oleva luonto, metsät, 
monipuolinen urheilukeskus ja liikuntareiƟt. 

Luonnon ja viihtyisän ympäristön merkitys on korostunut. ErityisesƟ korona-
aika heräƫ ihmiset huomaamaan, miten tärkeä se on ihmisten terveydelle, niin 
fyysiselle kuin henkisellekin. RykmenƟnpuiston metsä on tärkeä sekä alueella, 
keskustassa kuin muuallakin asuville tuusulalaisille. Ilmastomuutoksen 
torjumisessa, luontokatoon vaikuƩamisessa ja riiƩävien hiilinielujen 
turvaamisessa luonnon ja metsien säilyƩäminen on keskeistä. Tätä ei osaƩu 
huomioida vielä RykmenƟnpuiston osayleiskaavaa tehtäessä. 
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